
Before using Apple Watch, review the Apple Watch User Guide at 
support.apple.com/guide/watch. Retain documentation for future 
reference.

Get Started

Press and hold to turn on Apple Watch.

Charge with magnetic charger.

Safety and Handling 
See “Safety and handling” in the Apple Watch User Guide. 
Apple Watch, its operating systems, and the health sensors are  
not medical devices.

Exposure to Radio Frequency 
For radio frequency exposure information for Apple Watch, open the 
Apple Watch app on iPhone and tap My Watch, then go to General > 
About > Legal > RF Exposure. Or go to apple.com/legal/rfexposure.

Battery and Charging
The lithium-ion battery in Apple Watch should be serviced or  
recycled by Apple or an authorized service provider. You may receive 
a replacement Apple Watch when ordering battery service. Batteries 
must be recycled or disposed of separately from household waste. 
For information about battery service and recycling, go to apple.com/
batteries/service-and-recycling. For information about charging,  
see “Important safety information” in the Apple Watch User Guide.

Medical Device Interference 
Apple Watch, some of the bands, and Apple Watch magnetic  
charging accessories contain magnets that may interfere with  
medical devices. See “Important safety information” in the 
Apple Watch User Guide.

Avoid Hearing Damage 
To prevent possible hearing damage, do not listen at high volume  
levels for long periods. More information about sound and hearing 
is available online at apple.com/sound and in “Important safety 
information” in the Apple Watch User Guide.

Accessibility
For information about Apple Watch accessibility features, see the  
Apple Watch User Guide.

Regulatory 
Regulatory certification information is available on-device. Go to 
Settings > General > Regulatory. Additional regulatory information  
is in “Safety and handling” in the Apple Watch User Guide.

EU / UK Compliance 

    
Apple Inc. hereby declares that this wireless device is in compliance 
with Directive 2014/53/EU and Radio Equipment Regulations 2017. 
A copy of the Declaration of Conformity is available at apple.com/
euro/compliance. Apple’s EU representative is Apple Distribution 
International Ltd., Hollyhill Industrial Estate, Cork, Ireland. Apple’s UK 
representative is Apple UK Ltd., 2 Furzeground Way, Stockley Park, 
Middlesex, UB11 1BB.

Disposal and Recycling Information

The symbol above means that according to local laws and regulations 
your product and/or its battery shall be disposed of separately from 
household waste. When this product reaches its end of life, take it 

to a collection point designated by local authorities. The separate 
collection and recycling of your product and/or its battery at the time 
of disposal will help conserve natural resources and ensure that it is 
recycled in a manner that protects human health and the environment. 
For information about Apple’s recycling program, recycling collection 
points, restricted substances, and other environmental initiatives,  
visit apple.com/environment.

Apple One-Year Limited Warranty Summary 
Apple warrants the included hardware product and accessories against 
defects in materials and workmanship for one year from the date of 
original retail purchase. Apple does not warrant against normal wear 
and tear, nor damage caused by accident or abuse. To obtain service, 
call Apple or visit an Apple Store or an Apple Authorized Service 
Provider—available service options are dependent on the country 
in which service is requested and may be restricted to the original 
country of sale. Call charges and international shipping charges may 
apply, depending on the location. Subject to the full terms and detailed 
information on obtaining service available at apple.com/legal/warranty 
and support.apple.com, if you submit a valid claim under this warranty, 
Apple will either repair, replace, or refund your hardware device at its 
own discretion. Warranty benefits are in addition to rights provided 
under local consumer laws. You may be required to furnish proof of 
purchase details when making a claim under this warranty.

For EU/EFTA/UK Consumers: Apple means Apple Distribution 
International Ltd., Hollyhill Industrial Estate, Cork, Ireland. Consumers 
might have remedies free of charge against the seller in the event of a 
lack of conformity, which are not affected by this warranty.
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http://apple.com/legal/warranty
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Model: A2986****

Frequency Maximum Power

2.4 GHz < 100mW

5.150 - 5.250 GHz < 200mW

5.250 - 5.350 GHz* < 200mW

5.470 - 5.725 GHz < 200mW

5.725 - 5.875 GHz < 25mW

13.56 MHz < 42dBµA/m @10m

326.5 kHz & 1.778 MHz** < -15dBµA/m @10m

57 - 64 GHz < 10mW

6.0 - 8.5 GHz < 0dBm/50 MHz

3G (I, VIII)**** < 25.7dBm

LTE (1, 3, 7, 8, 20, 28, 40)**** < 25.7dBm

*Use Restriction: This device is restricted to indoor use. This 
restriction applies in: AT, BE, BG, CH, CY, CZ, DE, DK, EE, EL, ES, FI, 
FR, HR, HU, IE, IS, IT, LI, LT, LU, LV, MT, NL, NO, PL, PT, RO, SE, SI, SK, 
TR, UK(NI). **Charging Only ****Cellular Models Only

بالنسبة للمستهلكين في الاتحاد الأوروبي/رابطة التجارة الحرة الأوروبية/المملكة 
 Apple Distribution International Ltd., إلى Apple المتحدة: تشير كلمة

Hollyhill Industrial Estate, Cork, Ireland. قد يحصل المستهلكون على 
تعويضات مجانية من البائع في حالة عدم مطابقة المنتج لمعايير الجودة، والتي 

لا تتأثر بهذا الضمان.



قبل استخدام Apple Watch، راجع دليل مستخدم Apple Watch على الموقع 
support.apple.com/ar-ae/guide/watch احتفظ بهذه الوثائق للرجوع إليها 

مستقبلًاً.

البدء

.Apple Watch اضغط مطوالًا لتشغيل

الشحن باستخدام الشاحن المغناطيسي.

الأمان والتعامل 
 Apple Watch لا تُعُد .Apple Watch راجع "الأمان والتعامل" في دليل مستخدم

ولا أنظمة تشغيلها ولا مستشعرات الصحة بمثابة أجهزة طبية.

التعرض للترددات اللاسلكية 
للحصول على معلومات حول التعرض للترددات اللاسلكية عند استخدام 

Apple Watch، افتح تطبيق Apple Watch على iPhone واضغط على ساعتي، 
ثم انتقل إلى عام < حول < قانوني < التعرض للترددات اللاسلكية. أو انتقل إلى 

.apple.com/legal/rfexposure

البطارية والشحن
يجب صيانة بطارية الليثيوم أيون الموجودة في Apple Watch أو إعادة تدويرها 

من خلال Apple أو موفر خدمة معتمد. يمكن أن تحصل على Apple Watch بديلة 
عندما تطلب صيانة البطارية. يجب إعادة تدوير البطاريات أو التخلص منها بصورة 

منفصلة عن النفايات المنزلية. للحصول على معلومات حول صيانة وإعادة تدوير 
 .apple.com/ae-ar/batteries/service-and-recycling البطارية، انتقل إلى
 للحصول على معلومات حول الشحن، راجع "معلومات السلامة الهامة" في 

.Apple Watch دليل مستخدم

التداخل مع الأجهزة الطبية 
تحتوي Apple Watch وبعض الأربطة وملحقات الشحن المغناطيسي 

لـ Apple Watch على أحجار مغناطيس قد تتداخل مع الأجهزة الطبية. راجع 
.Apple Watch معلومات السلامة الهامة" في دليل مستخدم"

تلافي أضرار السمع 
لتلافي أضرار السمع المحتملة، تجنّّب الاستماع على مستويات صوت مرتفعة 

لفترات طويلة. المزيد من المعلومات حول الصوت والسمع متوفرة عبر الإنترنت 
 على الرابط apple.com/sound وفي "معلومات السلامة المهمة" في 

.Apple Watch دليل مستخدم

تسهيلات الاستخدام
 ،Apple Watch للحصول على معلومات حول ميزات تسهيلات الاستخدام في

.Apple Watch انظر دليل مستخدم

التنظيم 
 معلومات التوثيق التنظيمي متوفرة على الجهاز. انتقل إلى الإعدادات < 

 عام < التنظيم. تتوفر معلومات تنظيمية إضافية في "الأمان والتعامل" في 
.Apple Watch دليل مستخدم

التوافق مع معايير الاتحاد الأوروبي / المملكة المتحدة 

    
تعلن شركة .Apple Inc بموجب هذا المستند أن هذا الجهاز اللاسلكي يتوافق 

مع التوجيه Directive 2014/53/EU ولوائح المعدات اللاسلكية لعام 2017. تتوفر 
نسخة من إعلان المطابقة على الرابط apple.com/euro/compliance. ممثل 

 Apple Distribution International Ltd., لدى دول الاتحاد الأوروبي هو Apple
Hollyhill Industrial Estate, Cork, Ireland. ممثل Apple لدى المملكة المتحدة 

 Apple UK Ltd., 2 Furzeground Way, Stockley Park, Middlesex, هو
.UB11 1BB

معلومات حول التخلص وإعادة التدوير

يشير الرمز أعلاه إلى أنه وفقًًا للقوانين واللوائح المحلية، يجب التخلص من المنتج 
و/أو بطاريته بشكل منفصل عن النفايات المنزلية. عندما ينتهي العمر الافتراضي 
لهذا المنتج، خذه إلى نقطة تجميع مخصصة من قِِبل السلطات المحلية. يساعد 

تجميع المنتج الخاص بك و/أو بطاريته وإعادة تدويرهما بشكل منفصل في وقت 
التخلص منه، على الحفاظ على الموارد الطبيعية وضمان إعادة تدويره بطريقة 

تحمي البيئة وصحة الإنسان. للحصول على معلومات حول برنامج Apple لإعادة 
التدوير، ونقاط تجميع إعادة التدوير، والمواد المحظورة، والمبادرات البيئية الأخرى، 

.apple.com/ae-ar/environment تفضل بزيارة

ملخص ضمان Apple المحدود لمدة سنة 
تضمن Apple منتج الجهاز وملحقاته المضمّّنة في حالة ظهور أي عيوب في 

المواد وإتقان التصنيع لمدة سنة واحدة من تاريخ الشراء الأصلي. لا يغطي ضمان 
Apple الاستهلاك والاهتراء الطبيعي ولا التلف الذي يحدث بسبب حادث أو إساءة 

الاستخدام. للحصول على الخدمة، اتصل بشركة Apple أو قم بزيارة أحد متاجر 
Apple أو أحد موفري خدمة Apple المعتمدين –– تتوقف خيارات الخدمة المتوفرة 
على البلد المطلوبة فيه الخدمة وقد تكون مقتصرة على البلد الأصلي للبيع. قد 

يتم فرض رسوم مكالمات ومصاريف شحن دولية، حسب الموقع. وفقًًا للشروط 
الكاملة والمعلومات التفصيلية المتعلقة بالحصول على الخدمة المتوفرة على 
apple.com/legal/warranty و support.apple.com، إذا قمت بتقديم شكوى 

صالحة بموجب هذا الضمان، فسوف تقوم Apple إما بإصلاح جهازك أو استبداله أو 
رد النقود، على حسب تقديرها. يتم تقديم مزايا الضمان بالإضافة إلى الحقوق وفقًًا 
لقوانين المستهلك المحلية. قد يُطُلب منك تقديم إثبات تفاصيل الشراء عند تقديم 

شكوى بموجب هذا الضمان.
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